THE COFFEE CLUB®



PLEASE CHOOSE ONE DISH AND ONE DRINK FROM OUR BREAKFAST SELECTION. OR TRY OUR SIGNATURE DISH FOR IUST 100 ADDITIONAL THB AS YOUR SECOND BREAKFAST! (T & Cs: you can choose one dish. Only one person per additional dish per day. Applicable for dine-in only.)

可供选早餐请从我们所提供的早餐种类中选择一种。或者品尝一下本酒店招牌饮品及菜肴,仅需加收100泰铢,为您增添一份特别的早餐! (条款与条件: 您可以选择一种饮品或者一种菜肴。每天每次只允许一人添加额外菜。仅适用于酒店内用餐。)



COMPLIMENTARY BEVERAGE / 免费饮料

A cup of hot coffee, hot tea, or orange juice — 杯热咖啡,热茶或橙汁



CLASSIC BREAKFAST / 经典煎饼

Perfect classic breakfast dish served with crispy bacon or chicken sausage or button mushrooms, fried eggs, fresh tomatoes and homemade toast

完美经典早餐套餐,配有香脆培根或鸡肉香肠或平菇蘑菇,煎蛋,新鲜西红柿及店内自制吐司



CLASSIC BREAKFAST / 经典煎饼

Perfect classic breakfast dish served with crispy bacon or chicken sausage or button mushrooms, poached eggs, fresh tomatoes and homemade toast

完美经典早餐套餐,配有香脆培根或鸡肉香肠或平菇蘑菇,糖心荷包蛋,新鲜西红柿及店内自制吐司



CLASSIC BREAKFAST / 经典煎饼

Perfect classic breakfast dish served with crispy bacon or chicken sausage or button mushrooms, scrambled eggs, fresh tomatoes and homemade toast 完美经典早餐套餐,配有香脆培根或鸡肉香肠或平菇蘑菇,炒蛋,新鲜西红柿及店内自制吐司



CLASSIC PANCAKE / 经典煎饼

Pancakes served with imported butter, maple syrup and fresh strawberries 煎饼配进口黄油,枫糖浆和新鲜草莓



CONTINENTAL BREAKFAST / 欧陆式早餐

Butter croissant with butter and jam 黄油羊角包加黄油及果酱



CONTINENTAL BREAKFAST / 欧陆式早餐

Toast with butter and jam 烤面包加黄油及果酱 烤面包加黄油及果酱



KHAO TOM WITH CHICKEN / 鸡肉稀饭

Thai-style breakfast served with Thai condiments 泰式早餐供应泰式调味品



SINGAPOREAN NOODLES / 新加坡面条

Stir-fried vermicelli with chicken, shiitake mushrooms, bean sprouts, scallions, dried chili, and soy sauce

鸡肉,香菇,豆芽,葱,干辣椒酱油炒粉



SWEET AND SOUR CHICKEN / 甜酸鸡肉

Stir-fried chicken with capsicum, sweet and sour sauce - served with jasmine rice 辣椒,酸甜酱炒鸡肉 - 配茉莉香米

UPGRADE YOUR BREAKFAST

TRY OUR FAVOURITE BREAKFAST

JUST 100 THB ADDED!

升级你的早餐! 品尝本店最受喜爱的早餐套餐及 咖啡仅需外加100泰铢



*Prices subject to 10% service charge and 7% VAT. 须加收10%服务费及7%增值税。





EGGS BENEDICT WITH BACON / 培根蛋松饼

Toasted ciabatta bread topped with poached eggs, hollandaise sauce and bacon 烤面包加荷包蛋,荷兰酱和培根



EGGS BENEDICT WITH HAM / 火腿蛋松饼

Toasted ciabatta bread topped with poached eggs, hollandaise sauce and ham 烤面包加荷包蛋,荷兰酱和火腿



COCONUT PANCAKE / 椰子薄饼

Cocounut-infused pancakes served with caramelized banana and candied cashew nuts
椰子风味薄饼加焦糖香蕉和蜜饯腰果



THAI BAKED EGGS / 泰式烤蛋

Baked eggs with Chinese sausage, shiitake mushrooms and minced pork, topped with fresh coriander 烤蛋加腊肠,香菇和肉末,加新鲜香菜



PAD THAI / 泰式炒河粉

Classic Thai-style fried noodles with chicken or king prawns, bean sprouts, peanuts, tofu, chives and fish sauce 经典的泰式鸡肉炒河粉,加豆芽,花生,豆腐,韭菜和鱼露

